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Agenda: Jaktkort /diverse. 

 

Tilstede: Torbjørn Erntzen, Irene Hagen, Jan Sauthon, Tommy Haugen, Erling Brekke, Tor 

Dalevold, Sverre Hamre, Kåre P. Rasmushaugen, Ole-P. Haugen. 

 

Sendes til: Terje Normann. 

 

Sak 23/19: Småviltkort 2019 

- Det er som siste sesong 65/70 søkere på småvilt. Det er for første gang en grunneier 

ønsker kort, uten å være medlem. ( avsnitt i avtalen med gr.laget ) 

- Som tidligere er det stor søknad på Storelifeltet, 14 søkere og 5 kort som skal deles ut. 

Kun en søker hadde dugnad, de 4 andre fikk kort etter trekning. Det var kun 2 søkere 

på harekort så her er det 3 kort til disp. 

- Øståsen/Todalen 35 søkere på småvilt og 25 søkere småvilt m/rådyr. 4 hadde søkt på 

kun rådyr. Styre godkjente alle søknadene. Av disse var det ca. halvparten som hadde 

dugnad. 

- Jaktfeltet Storetoppen, her var det 4 søkere. 

- I tillegg kommer det noen søkere som ikke ligger inne i INATUR. For disse går 

betalingen via bank. Med antall tildelte kort uten dugnad vil det rette opp 

underskuddet for siste sesong. 

Sak 24/19: Diverse: 

- Jan /Torbjørn setter opp liste over hunder som skal sauetestes, i samarbeid med 

Instruktør. 

- Jan ber om hjelp til å sjekke minkefellene i Todalen/Fingarvollen. Kåre P. og Erling 

hjelper til. 

- Erling viste bilder av Langevannshytta som er nymalt, vasket og klar til bruk. 

- Det er dugnad eller kr. 500,- for alle jaktkort, gjeller også storviltjakt. 

- Tor sender faktura til Nes kommune. (brøyting Trytetjern og kulturmidler) 

 

 

18/6-19 

OPH. 

 


